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Närvarande: 

Ordförande Marita Innergård   DHR  

Vice ordförande Heidi Nordin    RBU 

Ledamöter Barbro Eld Eriksson   SRF 

 Lars Lindén   HRF 

 Birgitta Jacobsson   IFS 

 Hans Hammarlund  FUB 

Anmält förhinder Lars Norrman   RSMH 

  

I tjänsten deltog  Ingrid Brännström, avdelningschef IoF §§ 1-8 

 Björn Larsson, utvecklingssekr.  §§ 1-4a 

 Gunilla Ljungholm, utvecklingssekr. §§ 1-4c 

 

PARAGRAFER 

§ 1-8 

 

SEKRETERARE: 

 __________________________________ 

 CHARLOTTE BRANDORF 

 

TID FÖR JUSTERING: 4 MARS 2008  

JUSTERARE: 

 

___________________________ ____________________________ 

MARITA INNERGÅRD  LARS LINDÉN 
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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Marita Innergård förklarade sammanträdet öppnat och hälsade alla  

välkomna.  

 

 

§ 2 Godkännande av dagordningen 

 I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa tillägg under § 6. 

 

 

§ 3 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Lars Lindén valdes att justera dagens protokoll.  

Protokollet justeras den 4 mars 2008. 

 

 

§ 4 Information från förvaltningen 

 

a) Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för del av kv Ripbäret i 

stadsdelen Hässelby Villastad, S-dp 2006-17751-54, Solbackens handels-

trädgård, bostäder. 

 

Rådet framför att även om det är ett privatägt byggföretag som i fallet så 

är det önskvärt om förvaltningen framför i sitt remissvar att fullgod bred-

bandsuppkoppling är nödvändig för att tillgodose personer med funktions-

nedsättning av olika grad. I övrigt har rådet inget att erinra. 

 

 

b) Införande av valfrihetssystem inom omsorgen enligt LSS och SoL om per-

soner med funktionsnedsättning. 

 

Remissen diskuterades. Rådet framförde problematiken kring hur personer 

med utvecklingsstörning kommuniceras och informeras. Hur ska den en-

skilde få information om valfriheten och hur ska det vara möjligt att göra 

ett aktivt val? Rådet anser det också nödvändigt att se över uppföljnings- 

och utvärderingssystem. 

Förvaltningen tar med sig rådets synpunkter i arbetet med remissvaret. 

 

 

c) Kvalitetsgarantier 2008  för 

 Omsorgen om personer med funktionsnedsättning.  

 Äldreomsorgen. 

 Individ- och familjeomsorgen  

 Socialpsykiatrin.                                          

 Stadsdelsmiljö och teknik.                                                

 Förskoleverksamhet.     
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Förvaltningen presenterade det nya upplägget för hur åtagandena samman-

ställs och presenteras för nämnden. Den enskilda verksamheten kommer 

även som tidigare ha eget skriftligt material. 

 

Rådet är positivt till hur sammanställningen av åtaganden är gjord. Den är 

tydlig uppställd och det är lätt att jämföra de olika verksamheterna. Dock 

saknas information om att individuell plan är möjlig och eftersträvas och 

att uppföljning görs kontinuerligt. 

Förvaltningen tar till sig synpunkterna. 

                                                     

 

d) Lovisa – avveckling av aktivitetshuset 

Förvaltningen informerade om nämndens beslut om avveckling av aktivi-

tetshuset Lovisa. Socialpsykiatrins öppna verksamhet som bedrivs på  

Lovisa flyttas till, i första hand Träfflokalen Kompassen och  

ArbetsCentrum.  

 

Rådet ser med oro hur en kvalitetssänkning inträder. Arbetscentrum och 

Kompassen förmodas få allt för stor belastning och personalen kommer att 

få svårt att hinna ge stöd. Det blir en nedskärning för psykiskt funktions-

hindrades möjlighet till aktivitet. Då verksamheten endast är tre år gam-

mal saknas långsiktighet i planeringen. 

 

 

§ 5  Heminstruktör för syn- och hörsel 

Mari Kihlström som är en av stadsdelsförvaltningens två heminstruktörer för 

syn- och hörsel informerade om sitt arbete. Det är i huvudsak personer med 

hörselnedsättning som efterfrågar hjälp men även uppsökande verksamhet så-

väl som utbildning bedrivs för de olika grupperna.  

 

Samtal fördes och rådet tackade för att många frågor besvarats och bra in-

formation lämnats. 

 

 

§ 6  Övrigt 

  

 Barnperspektivet inom kommunala handikappråd 

Med anledning av den tidigare utskickade webbaserade enkäten från  

Barnombudsmannen togs oklarheter upp vad gäller fråga om reglemen-

te/instruktioner för råden. 

Svar från förvaltningen: Kommunstyrelsens protokoll från  

den 24 november 2004, § 17 och PM 2007 RVII (dnr 012-436/2007). 

Beslöts att ordförande i rådet besvarar enkäten senast den 6 mars 2008. 
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 Förvaltningens arbete kring barnperspektivet 

Rådet undrar vad som hänt utifrån Barnombudsmannens utvärdering av 

den tidigare enkäten som gjordes 2004 och hur förvaltningen arbetar idag 

med barnperspektivet. Har förvaltningen några planer att bilda ett 

barn/ungdomsråd? 

 

Svar från förvaltningen: Förvaltningsledningen återkommer i frågan. 

 

 Sammanträdestider  

På förvaltningens initiativ beslöts att på försök ändra höstens sammanträ-

destider så det ligger mer i fas med färdigställda nämndärenden och dess 

utskick till politikerna. 

 

Förvaltningen återkommer med förslag på tider mm. 

 

 

§ 7  Anmälan inkomna handlingar 

 Äldre hörselskadades behov – skrivelse från HRF.  

 Stockholm – en stad för dig! Detta gör funktionshinderinspektören.  

Informationsbroschyr.  

 Rådets representant i stadsbyggnadsnämndens handikappråd – uppdatering. 

 Språkröret nr 1/2008.  

 Nollåttan nr 1/2008.  

 

Rådet lägger anmälan till handlingarna 

 

 

§ 8 Sammanträdet avslutas 

Marita Innergård tackade för dagens möte och förklarade sammanträdet  

avslutat.  

Nästa möte är utsatt till den 31 mars 2008,  

klockan 14.00 – 16.30 Rådet har förmöte 13.30-14.00.  

Plats: konferensrummet Markelius. 


